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Zápis ze 44. řádného jednání výkonného výboru České asociace stolního tenisu 
 

Datum: 30. 1. 2014, 13:00h, Praha -  Strahov 
Přítomni: 
Z. Špaček – předseda VV, N. Endal, J. Brothánek, P. Bohumský – místopředsedové VV, 
Z. Jirásek (předseda DR) – od 15 hodin 
 

VV projednal: 

1) Stav hospodaření ČAST za uplynulý rok. J. Brothánek dokončuje kompletaci výsledků, ty 
budou zveřejněny během měsíce února na webových stránkách Asociace. To platí i o 
dceřiné společnosti ČAST, TT Marketing s.r.o.   

2) Rozpočet pro rok 2014. Jednotliví členové VV předloží do 10. 2. 2014 veškeré dílčí rozpočty 
pro sestavení rozpočtu celkového. Ten bude schválen do konce měsíce února. Každoročním 
problémem je fakt, že MŠMT dosud nevydalo oficiální čísla k žádnému dotačnímu svému 
programu, zejména k programu V. – Organizace sportu.   

3) Závěrečnou zprávu J. Brothánka ohledně dotačního programu V. – Organizace sportu, za rok 
2014, které se poskytovaly jednotlivým klubům a krajským svazům. Nedostatky se objevily u 
krajů: Vysočina, Královéhradeckého, Karlovarského, Jihomoravského, Pardubického, Praha, a 
u klubů TJ Trutnov Poříčí, TJ Náchod a Sokol Stěžery. Z důvodů pozdního nebo chybného 
odevzdání podkladů.  Asociaci to způsobuje velké problémy. 

4) A konstatoval, že v návrhu MŠMT nejsou žádné finanční prostředky pro významné akce, 
zejména pro WT v Olomouci. Bude snaha přes OV ještě tuto situaci změnit.  

5) Zprávu J. Brothánka o přípravě MČR dospělých v Plzni ve dnech 28. 2. - 2. 3. 2014, včetně 
doprovodných akcí. MČR je po organizační stránce připraveno.  

6) MČR mládeže všech kategorií pro rok 2014, dále KT mládeže též pro rok 2014 a personální 
rozšíření komise mládeže. 

7) Stav organizace Czech Junior & Cadet Open – ITTF Premium Circuit a Evropské kvalifikace na 
Olympijské hry mládeže – YOGQ v Hodoníně v únoru 2014. Počet přihlášených je velký, 
zejména se jedná o světový juniorský turnaj, kde je přihlášek přes 350.     

8) Žádost trenéra mužské reprezentace o rozšíření účasti na MS v Tokiu o D. Reitšpiese. VV 
doporučil tuto žádost nejprve projednat na schůzi KVS dne 24. 2. 2014 ve Vyškově. 

 
9) Situaci k rozšíření STISu, zejména seznamu rozhodčích a trenérů. A dále okolo jeho 

výsledkového servisu, kde řada krajských a regionálních svazů tento portál vůbec nepoužívá, 
VV se dohodl na systému nápravy tím, že součástí dotací na kraje pro letošní rok bude i 
podmínka využívat tento portál ČAST. 

10) Podmínku VV k organizaci bodovacích turnajů mládeže. Od příštího BT bude vždy na těchto 
turnajích přítomen zástupce vrchního rozhodčího, který bude mít za úkol kontrolovat 
dodržování pravidel stolního tenisu. Toto bude zajišťovat pořadatel BT a bude to jeho 
povinností. 
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11) Na základě žádosti předsedy STK doporučil termíny plánu přípravy dodatku č. 2 
k Soutěžnímu řádu. Termíny: 1. 3. 2014 výzva ve zprávách a na webu ČAST, 11. 4. 2014 
projednání návrhů na poradě za účasti VV, RIK, STK případně dalších. 

12) Žádost SK Frýdlant nad Ostravicí ohledně mezinárodního turnaje žen.  

13) Zprávu N. Endala a Z. Špačka o harmonogramu prací firmy Leemon s.r.o. na zprovoznění 
webového portálu ČAST. Projednal i možnost úpravy grafického manuálu a další grafické 
podpory pro ČAST. 

14) Zprávu F. Zálewského a J. Poledneho ze schůzky o možné spolupráci s internetovým 
portálem iSport. 

15) N. Endala o prvním ročníku Evropských her v Baku 2015, kam byl zařazen i stolní tenis. 
Seznámil VV o kvalifikačních kritériích. 

16) Žádost P. Šteffka ohledně trenérského působení v Asociaci. 

17) Nové podmínky pro dotace MŠMT na rok 2014 z programu V. – Organizace sportu, a to pro 
jednotlivé kluby a krajské svazy na podporu mládeže. 

18) Zprávu Z. Špačka z pléna ČOV, které se konalo u příležitosti nominace českých sportovců na 
OH v Soči. 

 

VV schválil: 

1) Rozhodnutím per rollam, nasazovací žebříčky mužů a žen k 1. 1. 2014 včetně metodiky 
tvorby těchto žebříčků pro sezónu 2013/2014. 

2) Rozhodnutím per rollam, systém soutěže družstev na ME 2015 v Lisabonu a rozpočet ETTU 

pro rok 2014. O toto hlasování byly požádány všechny členské státy ETTU.  

3) Konání MČR mládeže, a to: mladší žáci ve Vlašimi, starší žáci v Hluku a dorost v Mostě. Dále 

konání KT mladšího žactva v Hradci Králové, staršího žactva v Havířově a dorostu v Praze 

(Jižní Město). 

4) Rozšíření Komise mládeže o dva členy: Libora Svobodu (TTC MS Brno) a Ondřeje Jányše (TJ 

Lanškroun). Složení KM je v současné době: Linert (předseda), Bajger J., Knebl, Svoboda a 

Jányš. 

5) Přímou nominaci na MČR družstev mládeže. Dorost: SK DDM Kotlářka, TJ Ostrava KST. 

Dorostenky: SKST Hodonín, SKST Baník Havířov. Starší žáci: SKST Baník Havířov, TJ Ostrava 

KST. Starší žákyně: SKST Vlašim, KST Zlín. 

6) Rozpis MČR dospělých v Plzni, včetně jeho časového plánu. 

7) Podklad ČAST pro ročenku ČUSu 2014. 

8) Informaci Z. Špačka z porady sekretářů svazů, které se zúčastnil K. Chyba. 

9) Žádost SK Frýdlant nad Ostravicí na mezinárodní turnaj žen na počátku září 2014. Asociace 
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schválila příspěvek ve výši 50 tis. CZK po splnění stanovaných podmínek od ČAST.  

10) Účast J. Brothánka na Konferenci ČUSu dne 26.4.2014 v Nymburce. Předseda Asociace je 

v té době mimo ČR (MS Tokio). 

 

VV uložil: 

1) Členům VV: Přeposlat J. Brothánkovi podklady k sestavení rozpočtu pro rok 2014 za 

jednotlivé úseky, za které odpovídají.   

             T: 10. 2. 2014 

2) J. Brothánkovi: Připravit rozpočet Asociace ke schválení VV, na základě podkladů od 

jednotlivých členů VV, a na základě příjmu z dotačních programů MŠMT (pokud budou již 

k dispozici). 

            T: 28. 2. 2014 

3) N. Endalovi: Zajistit zveřejnění všech schválených turnajů (MČR a KT) mládeže pro rok 2014. 

             T: 6. 2. 2014 

4)       P. Bohumskému: Zajistit v rozpisu BT mládeže přítomnost zástupce vrchního rozhodčího, 

      který bude kontrolovat dodržování pravidel. 

T: 10. 2. 2014 

5) J. Brothánkovi a M. Linertovi: Připravit ke schválení VV směrnici o dotacích na mládež, které 

bude Asociace proplácet, na základě žádostí, jednotlivým klubům a krajským svazům.  

             T: 20. 2. 2014 

Úkoly z minulého zasedání VV: 

1) J. Polednemu: Na základě rozpisu extraligy žen, vydat podmínky pro finále této soutěže. 

             T: 6. 2. 2014 

 

Jednání ukončeno 30. 1. 2014 v 17:00 hod. 

Příští zasedání VV: 15. 2. v Hodoníně, 5. 3., 26. 3. a 15. 4. 2014 vždy ve 13 hodin v Praze na 
Strahově. 

 

Zapsal: Z. Špaček 
Schválili: P. Bohumský, J. Brothánek, N. Endal, Z. Špaček 
 
 
 
 


